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Åpning av Padleforbundets ting 2015

President Geir Kvillum ønsket velkommen og åpnet Padleforbundets ting 2015.

Sak 01 Godkjenne de frammøtte representanter

Styrets innstilling: Frammøtte representanter og fullmakter kontrollert av styret godkjennes.

Vedtak sak 01: Listen med frammøtte representanter ble enstemmig godkjent.

Klubb/forbund Tingdelegat Stemmenr Merknad

Styret NPF Geir Kvillum 1

Styret NPF Sveinung Oftedal 2

Styret NPF Bente Solberg 3

Styret NPF Ingunn Vika 4

Styret NPF Morten Nyborg 5

Asker skiklubb/kajakk Terje Arvidsen 6

Bergen Studentenes Idrettsklubb Else Irene Olsen 7

Charlotte Espeland 9

Bærum KK Sven Nicolaisen 10

Kristin Amundsen 11

Jostein Sund Jensen 12

Drøbak KK Richard Meadow 13

Anne Holmen 14

Fana KK Asbjørn Berlang 16

I ngrid Kjeldby 17

Fredrikstad KK Gry Gerhard 18

Tor Ovesen 19

Bjørn Arild Hauglin 20

Gjøvik & Toten KK Trond Glesaaen 21

Gloppen PkI Laila Bakke 22

Peter Andresen 23

Halden Pkl Mario Hoffmann 24

Anette Kvamsdal 25

Per David Søhoel 26

Harstad Pkl. Nils Jakob Schjelderup 27

Haugesund KK Ivar Kim Røkke 28

Geir Johnny Kvalevåg 29

Maria S. Størkson 30

Havpadlern Tønsberg Dag Sverre Lund 31

Marianne Aamodt 32

Leif Inge Magnussen 33

Herøy KK Jon Oli Arnason 34

Mads Jacob Stave 35

Lidun Hareide 36
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Klubb/forbund Tingdelegat Stemmenr Merknad

Laksevåg KK Reidun Erland 37

Molde KK Stig Terje Hansen 38

Ingrid Botslangen 39

Jørgen Bysveen 40

Moss KK Stine Juliussen 41

Lisa Johansen 43

Nidelva Pkl Per Chr. Pedersen 44 Kun lørdag

Karin Pedersen 45 Kun lørdag

Njord Ro & KK Einar Drægebø 46

Agnete Hansen 47

Bernt Solheim 48

Nøklevann Ro og PkI. Gunnvor Brekken 49

I nge Fehn 50

Oslo Dragebåtklubb Einar Hesselberg 51

Oslo KK Malin Gleditsch 52

Elisabeth Glad 53

Tore Rokkan 54

OSI Elv Tor Håkon Inderberg 55

Sandefjord KK Anita Vinkenes 56

Trond-Erik Moe 57

Stavanger KK Einar Reinsnos 58

Lene Gausel 59

Eli Hereide 60

Strand KK Ole-Andreas Isdahl 61

Ingeborg Rasmussen 62

Clive Jones 63

Trondhjem KK Bernt Marius Johnsen 64

Anna Ølnes 65

Håvard Dahlen 66

Tysvær KKK Bjørn Fjeldheim 67

Grete Lønning 68

Randi Sletten Kallekodt 69

NTNUI Padling Øivind Kleppe 70

Sak 02 Godkjenne innkalling, sakslisten og forretningsorden

Forslag til saksliste:

Sak 01 Godkjenne de frammøtte representanter

Sak 02 Godkjenne innkalling, sakslisten og forretningsorden

Sak 03 Valg av dirigent, referenter, samt 2 representanter til å underskrive protokollen
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Sak 04 Behandle Årsberetning 2013 og 2014

Sak 05 Behandle regnskap 2013 og 2014 i revidert tilstand

Sak 06 Innkomne forslag

1) Ungdomsrepresentant i Styret NPF

2) VM maraton 2020

3) TK-sammensetning

4) Styremedlemmer i TKer

5) Forslag til nytt punkt i Virksomhetsplanen

6) Lovendringsforslag

7) Senior flattvann og rapportering

Sak 07 Fastsettelse av kontingent og avgifter

Sak 08 Budsjett 2015 og 2016 og Virksomhetsplan 2015-17

Sak 09 Engasjere statsautorisert revisor

Sak 10 Valg

a) President og visepresident (velges hver for seg)

b) 3 styremedlemmer og 2 varamedlemmer

c) Kontrollkomite med leder og 2 medlemmer og 2 varamedlemmer

d) Sanksjonsutvalg med leder 2 medlemmer og 2 varamedlemmer

e) Representanter til ting og møter i de organisasjoner forbundet er tilsluttet

f) Valgkomite med leder, 2 medlemmer og 1 varamedlem

Forslag til forretningsorden

1. Tinget ledes av valgte dirigent(er).

2. Protokollen føres av de valgte sekretærer som fordeler arbeidet seg imellom.

3. Talerett på NPFs ordinære Ting har:

- Fremmøtte representanter fra klubbene oppnevnt i hht NPFs lover. I frafall fra

disse har vararepresentanter talerett.

- Styret NPF

- Komiteledere

- Ansatte i NPF har talerett i saker som:

- gjelder sekretariatets forhold

- påstander, beskyldninger og lignende

- oppklare misforståelser og lignende

- ansatte kan ikke pålegges taushet/taleforbud

4. Stemmerett regulert i lovene har:

- Representanter fra Klubbene

- Styret NPF

5. Uten stemmerett, men med tale- og forslagsrett i de saker som ligger innenfor

utvalgets/komiteens arbeidsområde:

- Kontrollkomiteens og sanksjonsutvalgets medlemmer

- Leder i lovbestemte og tingvalgte utvalgskomiteer

- Revisor
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6. Alle med talerett gis ordet maks 3 ganger i samme sak. Taletiden settes til 3 min.

første gang og 1 1/2 min. andre og tredjegang. Dirigenten foreslår forkortning av

taletiden og strek for de inntegnede talere.

7. Representanter som forlanger ordet til forretningsorden har 1 min. taletid.

8. Alle forslag må leveres skriftlig til dirigenten, og være undertegnet med klubbens og

representantens navn. Tidligere forslag kan ikke trekkes tilbake og nye forslag kan

ikke settes fram etter at strek er satt, eller at saken er tatt opp til votering. Forslag

kan bare fremmes i saker som står på sakslisten. Tidligere forslag kan ikke trekkes

tilbake og nye forslag ikke settes frem etter at strek er satt, eller at saken er tatt opp

til votering.

9. Med unntak av lovendringer avgjøres alle vedtak og valg ved flertall av de avgitte

stemmer. Blanke stemmesedler teller ikke, og stemmene regnes som ikke avgitt.

10. I protokollen føres det inn hvem som har hatt ord i sakene, forslag og vedtak med

antall stemmer for og imot.

Styrets innstilling: Innkalling, forslag til saksliste og forretningsorden godkjennes.

Vedtak sak 02: Innkalling, forslag til saksliste og forretningsorden ble enstemmig godkjent

Sak 03 Valg av dirigent, referenter, samt 2 representanter til å underskrive protokollen

Styrets innstilling: Dirigent Kirsti Jaråker

Referenter Thomas Pindard og Ingeborg Rasmussen

Underskrive protokoll: Gaute Holthe og Einar Hesselberg

Vedtak sak 03: Styrets innstilling til dirigent, referenter og representanter til å undertegne

protokoll ble enstemmig vedtatt

Sak 04 Behandle Årsberetning 2013 og 2014

Årsrapport for hhv 2013 og 2014 med; styrets årsberetning, administrasjonens årsberetning,

økonomisk årsberetning, beretninger fra teknisk utvalg, landslagene flattvann

jenteprosjektet og årsregnskap, var sendt ut til representantene sammen med sakslisten.

President Geir Kvillum innledet med en gjennomgang av rikets tilstand, utfordringer og

resultater fra tingperioden 2013-2014.

Saken ble deretter delt i to punkter:

a) Årsberetning 2013

b) Årsberetning 2014

Følgende hadde ordet i sak 04 a) og b): Nr. 62, 1, 21, 2, 62, 28, 46, 55, 46, 1 6, 64, 62, 2, 1,

64, 48, 62, 31, 2
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a) Årsberetning 2013:

President Geir Kvillum bekreftet at det i årsberetningen for 2013 ikke informeres om

styremedlemmers honorarer/Økonomisk kompensasjon fra andre funksjoner i regi av NPF,

utover de funksjonene som etter NPFs lover følger med valget som styremedlem.

Presidenten viste videre til at denne mangelen også er påpekt i Kontrollkomiteens rapport

for 2013. Presidenten informerte videre om at ett styremedlem og ett varamedlem mottok

honorar/fakturerte NPF for tjenester utført på oppdrag fra NPF på områder som ikke følger

med funksjonen som styremedlem. (I forberedelsene til Sak 8) budsjett ble det på eget

initiativ opplyst om at Bente Solberg og Morten Nyborg har mottatt kr. 30 000,- hver i

honorar for å holde kurs for NPF i 2014.)

Styrets innstilling: Årsberetningen for 2013 vedtas.

Vedtak sak 04-a: Årsberetningen for 2013 ble enstemmig vedtatt.

b) Årsberetning 2014:

Styrets innstilling: Årsberetningen for 2014 vedtas.

Vedtak sak 04-b: Årsberetningen for 2014 ble enstemmig vedtatt

Tingforhandlingene fredag ble avsluttet etter sak 04.

Ekstra post i programmet: Mads Andreassen fra NIF presenterte formål og kriterier for Post

3 midler.

Lørdag 18.april Tingforhandlingene fortsetter.

Sak 05 Behandle regnskap 2013 og 2014 i revidert tilstand

Årsregnskap, kontrollkomiteens rapport og revisors rapport for 2013 var sendt til

representantene sammen med sakslisten. Det samme var årsregnskap for 2014.

Kontrollkomiteens rapport og revisjonsberetning ble delt ut til representantene under

tingforhandlingene.

Saken ble delt i to; a) Årsregnskap 2013, b) Årsregnskap 2014

Styrets innstilling sak 05 a): Årsregnskap 2013 med kontrollkomiteens rapport vedtas.

Følgende hadde ordet i saken: Nr. 62, 5, 3

Vedtak sak 05-a: Årsregnskap 2013 med kontrollkomiteens rapport ble enstemmig vedtatt

Styrets innstilling sak 05 b): Årsregnskap 2014 med kontrollkomiteens rapport vedtas.

Følgende hadde ordet i saken: Ingen

Vedtak sak 05-b: Årsregnskap 2014 med kontrollkomiteens rapport ble enstemmig vedtatt
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Sak 06 Innkomne forslag

1) Ungdomsrepresentant i Styret NPF

Strand KK la fram følgende forslag:

Strand kajakk klubb foreslår at tinget tar stilling til om NPF bør ha en

ungdomsrepresentant i styret sitt.

Begrunnelse: Norges Padleforbund har et uttalt mål om å gjøre padlesporten mer

attraktiv og øke rekrutteringen blant de unge. Dette er en utfordring mange forbund

møter. En ungdomsrepresentant kan gi flere synsvinkler, bidra til økt kompetanse i

fremtiden og sørge for at ungdomsarbeidet får et forsterket fokus i forbundet. Vår

paraplyorganisasjon NIF/NOK har selv en ungdomsrepresentant, og kanskje tiden er

moden for at vi følger etter dem og friidrettsforbundets eksempel.

Styrets forslag til vedtak i sak 06-1: Styret støtter ikke forslaget fra Strand KK.

Strand KK ved formann Ole-Andreas Isdahl trakk forslaget.

2) VM maraton 2020

Strand KK la fram følgende forslag:

Strand kajakk klubb foreslår for tinget 17-18. april at klubber og forbund iverksetter

eksisterende planer og sender inn en offisiell søknad om å være vertsnasjon for

Maraton VM i kajakk 2020. Strand KK ønsker å være delaktig i denne prosessen og

arrangere et VM på hjemmebane. Vi erkjenner at dette er et arbeid som vil komme i

tillegg til klubbens vanlige drift, men håper dette kan gi padling et løft på

rekrutteringssiden, mosjonssiden, i medier og fremme kajakk som hobby.

Styrets forslag til vedtak:

Tinget ber det nye styret fortsette prosessen rundt en søknad til et VM i

maratonpadling 2020/2021, og at det settes av ressurser til søknadsprosessen med

en maksramme på kr.100 000 for 2015-16. Et VM skal ikke ta ressurser fra forbundets

øvrige oppgaver, og krever at flere klubber går inn i et samarbeid med NPF.

Følgende hadde ordet i saken: Nr. 61, 2

Vedtak sak 06-2: Styrets forslag ble enstemmig vedtatt

3) TK-sammensetning

BSI la fram følgende forslag:

Medlemmer i Tekniske komiteer velges av tinget for 2 år av gangen. Kursansvarlig i

NPF er sekretær for komiteene.

Begrunnelse: Dette for å sikre en demokratisk utvelgelse og en bred representasjon i

utvalget av medlemmer.

Styrets innstilling: Styret støtter ikke forslaget.

BSI trakk forslaget.
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4) Styremedlemmer i TKer

BSI la fram følgende forslag:

Styremedlemmer kan ikke sitte i Tekniske komiteer. TK'ene er rådgivende komiteer,
og BSI mener det er viktig å skille mellom rådgiver (TK) og beslutningstaker (styret)

Styrets innstilling: Styret støtter ikke forslaget.

BSI trakk forslaget.

5) Forslag til nytt punkt i Virksomhetsplanen

BSI la fram følgende forslag:

Forslag til nytt punkt i Virksomhetsplanen: Utredning, evaluering og eventuell

justering av Våttkortstigen, slik at den skiller mellom trening og evaluering, fra og
med Teknikkurs. Vi mener det vil gi et bedre læringsmiljø og et større rom for trening

og utforskning underveis, og ta bort noe av presset ved å bli kontinuerlig evaluert.

Det bør også evalueres om det skal skriftliggjøres mer tydelige og målbare kriterier

for bestått — ikke bestått. Det vil gi mye større forutsigbarhet for kandidatene, og
gjøre forberedelsene til enkelte deltager enklere før og under kursene.

Styrets forslag til vedtak: Sak 06-5 legges til behandling av Virksomhetsplanen 2015-

17.

Vedtak sak 06-5: Styrets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt

6) Lovendringsforslag

Styret i NPF la fram følgende forslag:

NPFs lovtekst §20 pkt.6 endres til: "Behandle søknader om arrangement av

internasjonale stevner". I samme § foreslås det at pkt.7 og pkt.8 utgår i sin helhet

Styrets forslag til vedtak: Styrets fremlagte forslag til revidering av loven godkjennes i

sin helhet.

Følgende hadde ordet i saken: Nr 1

Vedtak sak 06-06: Lovforslag: Styrets innstilling ble enstemmig vedtatt

7) Senior flattvann og rapportering

Styret la fram følgende forslag:

Styret ønsker at Styret gis muligheter til å organisere Senior Flattvann slik det er

hensiktsmessig uten bindinger fra tinget.

Bakgrunn: I et tidligere tingvedtak ble det besluttet å legge Senior flattvann direkte

under styret for en bedre kontroll, og økonomistyring. Den direkte foranledningen til

endringen var forbundets økonomiske stilling og et større overforbruk senior
flattvann. Styret mener det er mest rasjonalt for senere styrer med en mer entydig og
rasjonell rapporteringslinje for senior flattvann.
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Styrets forslag til vedtak: Styret får nødvendige fullmakter til å organisere Senior

flattvann på fritt grunnlag ved at tidligere tingvedtak oppheves.

Følgende hadde ordet i saken: Nr. 55

Vedtak sak 06-7: Styrets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt

Sak 07: Fastsettelse av kontigent og avgifter

Styrets forslag til vedtak: Styret foreslår at kontingent til forbundet fortsatt skal være kr. 0.

Vedtak sak 07: Styrets forslag ble enstemmig vedtatt

Sak 08 Budsjett 2015 og 2016 og Virksomhetsplan 2015-17

Sak 08-1 Virksomhetsplan

Forslag til virksomhetsplan var sendt til representantene sammen med sakslisten. Under

tingforhandlingene kom det fram at det var en korrekturfeil under grenspesifikke mål: Senior

flattvann. Punktet skal hete "Senior flattvann og maraton". Under kulepunkt 2 skal det stå:

Flere finaledeltakere og høyere plasseringer i WC/EM. OL-distanser strykes fra kulepunkt 2.

Dette fordi finaledeltagere og høyere plasseringer på OL-distanser er dekket av kulepunkt 3,

der finaleplasseringer og høye plasseringer på OL-distanser er en forutsetning for

kvalifisering til OL. Korrekturen ble også bekreftet under budsjettbehandlingen.

Styrets innstilling: Den fremlagte virksomhetsplanen vedtas.

Følgende hadde ordet i saken: Nr. 33, 51, 9, 13, 46, 61, 21, 1, 36, 55, 64, 46, 1, 48, 70, 33, 62

Einar Drægebø, Njørd, fremmet følgende forslag til tillegg under hovedmål:

1. NPF skal fortsatt arbeide aktivt for at inntekter skapt gjennom kursvirksomhet skal

kanaliseres tilbake til klubbene.

2. Norsk padling skal søke å være en sentral aktør for kursvirksomhet innenfor padling i

Norge.

Forslag 1 ble trukket før det gikk til votering. Forslag 2 ble endret fra et tilleggsforslag under

hovedmål til et tillegg under delmål.

Det ble votert over korrigert forslag 2 (tillegg under delmål).

Vedtak: Forslaget (korrigert punkt 2) ble enstemmig vedtatt

Einar Hesselberg, Oslo Dragebåtklubb fremmet følgende forslag til tillegg under

grenspesifikke mål:

• Øke rekrutteringen til dragebåtsporten

• Tettere samarbeid mellom ODK, NPF og deres medlemmer

• Gjennomføre NM i dragebåt

Det ble votert over hvert punkt i forslaget fra Einar Hesselberg, Oslo Dragebåtklubb.
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Vedtak: Tillegget: Øke rekruteringen til dragebåtsporten ble enstemmig vedtatt.

Vedtak: Tillegget: Tetter samarbeid mellom ODK, NPF og deres medlemmer ble enstemmig

vedtatt.

Vedtak: Forslaget om å gjennomføre NM i dragebåt falt med 47 stemmer mot og 7 for.

Leif Inge Magnussen, Havpadlerne Tønsberg fremmet følgende tillegg under

organisasjonsutvikling:

1) Styrke administrasjonen for å bidra til regional utvikling, post 3 søknader, og sikre en

robust administrasjon

2) Styrke en tverrdisiplinær satsning

Det ble votert over forslagene fra Leif Inge Magnussen:

Vedtak: Begge forslagene ble enstemmig vedtatt

Vedtak sak 08-1: Virksomhetsplanen med vedtatte tillegg og korreksjoner ble enstemmig

vedtatt

Sak 08-2 Budsjett

Forslag til budsjett var sendt representantene sammen med sakslisten.

Styrets innstilling: Fremlagte budsjett vedtas

Følgende hadde ordet i saken: 33, 64, 62, 61, 5, 36, 2, 1, 64 62, 2, 1, 2, 62, 33

Ingeborg Rasmussen, Strand KK, hadde følgende protokolltilføring:

Styret ved president bekreftet at Avdeling 3 og Avdeling 5 inkluderer satsning på

maratonlandslaget (ref korrigert formulering i virksomhetsplanen som viser ambisjonsnivået

for maraton, samt vedtak om å arrangere maraton).

Leif Inge Magnussen, Havpadlerne Tønsberg fremmet følgende forslag:

Forslag til Budsjettendring:

2015/2016 Inntekter:

• Post 3 økes med 200 000 kroner

• Sponsorer økes med 165 000 kroner

• Salg av våttkort økes med 200 000 kroner

Kostnadene økes med følgende fordeling.

Avd 2

Adm

Avd 16

Felles

2015

250 000 kroner

250 000 kroner

2016

250 000 kroner

250 000 kroner
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Avd 12

Hav 65 000 kroner 65 000 kroner

Bernt Marius Johansen fremmet følgende forslag:

1) Våttkortbasen & HMS-rapporteringen trenger en styrking både mhp funksjonalitet og
brukervennlighet. Foreslår en økning på kr. 500 000 pr år til administrasjonen

øremerket IT til dette formålet.
2) I tillegg er det behov for mer systematisk HMS-rapportering tilbake til klubbene.

Foreslår at det budsjetteres med midler til en deltidsstilling til dette formålet.

Styret må se på hvordan dette skal finansieres. For eksempel inntekter fra våttkort, mulige
tilskudd, egenkapital osv.

Morten Nyborg, Styret, fremmet følgende forslag:

Styret vil arbeide for økte inntekter ut i fra forslagene som er fremsatt på Tinget, og ber
Tinget om tillitt til å prioritere bruken av disse i henhold til vedtatt virksomhetsplan.

Forslagene fra Havpadlerne Tønsberg og Bernt Marius Johansen ble deretter trukket.

Det ble ikke votert over styrets tilleggsforslag fremmet av Nyborg.

Det ble votert over styrets fremlagte budsjett med presidentens presiseringen av at
maratonsatsning er inkludert under avdeling 3 og avdeling 5 i de fremlagte budsjettene.

Vedtak sak 08-2 Budsjett 2014: Styrets forslag ble enstemmig vedtatt

Vedtak sak 08-3 Budsjett 2015: Styrets forslag ble enstemmig vedtatt

Sak 09 Engasjere statsautorisert revisor

Styrets forslag til vedtak: Styret foreslår at NPF fortsetter med selskapet RSM Kjelstrup &
Wiggen AS.

Vedtak sak 09: Styrets forslag ble enstemmig vedtatt

Sak 10 Valg

Det skal i følge Norges Padleforbunds lover gjennomføres følgende valg:

a) President og visepresident (velges hver for seg)
b) 3 styremedlemmer og 2 varamedlemmer
c) Kontrollkomite med leder og 2 medlemmer og 2 varamedlemmer
d) Sanksjonsutvalg med leder 2 medlemmer og 2 varamedlemmer
e) Representanter til ting og møter i de organisasjoner forbundet er tilsluttet
f) Valgkomite med leder, 2 medlemmer og 1 varamedlem
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Valgkomiteens medlem Dag Sverre Lund redegjorde for valgkomiteens innstilling.

Sak 10-a og 10-b Valgkomiteen innstilte følgende styre:

President - Geir Kvillum, Bærum KK

Visepresident - Tor Håkon Inderberg, OSI Elv

Styremedlemmer:

Ingunn Vika, Stavanger KK

Bente Solberg, BSI Padling

Sveinung Oftedal, Oslo KK

Varamedlemmer:

Morten Nyborg, Haugesund KK

Reidun Erland, Laksevåg KK

Det ble votert over president, visepresident, styremedlemmer og varamedlemmer i hht

lovene.

Vedtak sak 10-a og 10-b: Valgkomiteens innstilling til styre ble enstemmig vedtatt

Sak 10-c Valgkomiteen innstilte følgende til kontrollkomiteen:

Leder: Anna Ølnes, Trondhjems KK.

Medlem: Jacob Norenberg, Bærum KK

Medlem: Henning Karlsen, Laksevåg KK

Varamedlem: Anna Olsson, Fana KK

Varamedlem: Stig Kvande, Tønsberg KK

Følgende hadde ordet: Nr 10

Anna Ølnes ble enstemmig valgt.

Votering på medlemmene:

Medlem: Jacob Norenberg, Bærum KK

Medlem: Henning Karlsen, Laksevåg KK

Medlem: Einar Drægebø, Njørd KK

56 stemmer

56 stemmer

22 stemmer

Vedtak sak 10-c Følgende kontrollkomite ble valgt:

Leder: Anna Ølnes, Trondhjems KK. Enstemmig

Medlem: Jacob Norenberg, Bærum KK

Medlem: Einar Drægebø, Njørd KK

Vara: Anna Olsson, Fana KK

Vara: Stig Kvande, Tønsberg KK

Vedtak sak 10-d: Følgende sanksjonsutvalg ble valgt (enstemmig):

Leder: Jan Bache-Wiig. Bærum KK.

Medlem: Tone øritsland. Flekkefjord KK.

Medlem: Lisa Johansen. Moss KK.
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Vara: Stein Erik Lid. Drøbak KK.

Vara: Marita Lindtner. Farsund KK.

Vedtak sak 10-e: Tinget ga styret fullmakt til å oppnevne delegater til møter i tilsluttede

organisasjoner til styret fram til neste ting.

Sak 10-f Valgkomite:

Leder: Dag Sverre Lundh. Havpadlerne Tønsberg. Enstem

Følgende hadde ordet: Nr 65

Avstemming på følgende kandidater:

Medlem: Ane B. Haugland Nøklevann Ro og Padleklubb

Medlem: Sven Nicolaisen. Bærum KK.

Medlem: Bernt Marius Johnsen. Trondhjem KK.

Medlem: Svein Egil Solvang. Flekkefjord KK.

Følgende hadde ordet: Nr. 62, 32, 5

Vara: Maria Almberg Størkson. Haugesund 36 stemmer

Vara: Sven Nicolaisen. Bærum KK. 29 stemmer

mig.

64 stemmer

13 stemmer

37 stemmer

14 stemmer

Vedtak sak 10-f: Følgende valgkomite ble valgt:

Leder: Dag Sverre Lundh. Havpadlerne Tønsberg

Medlem: Ane B. Haugland Nøklevann Ro og Padleklubb

Medlem: Bernt Marius Johnsen. Trondhjem KK.

Vara: Maria Almberg Størkson. Haugesund

,6-»7
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